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REFERAT ARBEIDSMØTE BUDSJETT 19.11.14 
 
Tilstede:  
Bård Anders Langø, Hanne Nora Nilssen, Hanne B Wiig, Norvald Ruderaas, Tore Vikedal, 
Jørn Erik Bosness Winther, Skule Storheil 
 
Forfall:    
Trond A Johansen, Guri Bosness 
 
Fra administrasjonene:  
Adm.sjef Børge Toft, kultursjef Odd Arnold Skogsholm, kommunalsjef Connie Pettersen, 
leder PPT Anne Berit Løkås, barnevern v/leder Wanja Brattli, kirkeverge Tove Hansen, 
kommunalsjef Stig Gøran Olsen, enhetsleder Tom A Johansen og sekr. Kristin Vangen 
 
Merknad til innkalling:  
Repr. Hanne Nora Nilssen bemerket at tidsplan for møtet manglet. 
Ordfører tok innspillet til orientering. 
 
Merknad til event. saksliste: Ingen 
 
Følgende orientering ble gitt: 

 Kultur og Kulturbadet (presentasjon følger vedlagt) 
 Skole (presentasjon følger vedlagt) 

o spesialundervisning  
o herunder PPT 
o kostnadsdrivere  
o Utfordringer i skolen  
o Kutt og kvalitet 

 Barnevern  
Leder for barnevern i HALD, Wanja Brattli orienterte. 
Formannskapet ba om tallgrunnlag som viser utgifter til barnevern, eksklusiv 
utgifter til tjenesten for enslige mindreårige flyktninger, som også ligger i 
KOSTRA-tall. 

 Barnehage (presentasjon følger vedlagt) 
o Tilskudd til ikke-kommunale  
o Kostnadsdrivere  
o Videre tilbud 

 Voksenopplæring, bofellesskapet, kulturskole (presentasjon følger vedlagt) 
 Kirken (presentasjon følger vedlagt) 
 Samfunnsplanlegging (presentasjon følger vedlagt) 
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Ordfører viste til påstander som har kommet fram i etterkant av signering av avtale 
mellom Hotell Syv Søstre As og Alstahaug kommune, om kjøp av tomt og avtale om 
parkering. 
Repr. Hanne Nora Nilssen ba om habilitetsvurdering av ordfører. Formannskapet 
diskuterte hvorvidt habilitetsspøsmålet gjaldt ved orienteringer. På bakgrunn av 
diskusjon, og flere innspill om ordførers habilitet, ble den ikke realitetsbehandlet av 
ordfører. Repr. Nilssen la fram flg. protokolltilførsel: 
«Jeg anmodet om en habilitetsvurdering av ordfører i forbindelse med orientering av 
kulturhus/hotell-saken. Ordfører avslo å ta sin egen habilitet opp til vurdering. Dette 
mener jeg ikke er korrekt avgjørelse, da ordfører som møteleder kan være med på å 
styre og påvirke informasjon det orienteres om, og videre om denne skal opp i politiske 
organer». 
Administrasjonssjefen orienterte, og med bakgrunn i denne orientering vil sak vedr. 
godkjenning av avtale mellom Hotell Syv Søstre AS og Alstahaug kommune, sendes 
formannskapet for behandling 25.11.14. 
 

 
Høyre har levert inn tiltak til utredning, og administrasjonen besvarte: 

1. Økning i eiendomsskatt - ingen økning i 
promille, bare økning i antall nye boliger 
og ny næring. Bruk historiske tall fra siste 
fem år i ØP. 

Ligger i konsekvensjustert budsjett 

2. Investering nytt sykehjem etter samme 
modell som kulturbadet. 

Etter avklaring: 
250 mill fordeles på 2017 og 2018. 
Prosjektering i 2016 

3. Økt drift sykehjem - 5 mill årlig fra 
2018. Mer realistisk, samt gevinst av 
samlokalisering av tjenester. 

Dagens drift 20 mill er lagt inn, 
besparelser kan komme, men 5 mill 
urealistisk. 
Repr. ønsker 10 mill lagt inn 

4. Leasing av nytt sykehjem over 30 år. 
Driftstiltak på 8 mill årlig fra 2018.  

Tiltak lages 

5. Estimert salgsinntekt på dagens 
bygningsmasse legges som driftstiltak i 
2018. 

Utgår 

6. Eiendomsskatt - fjerne mulighet for 
fritaksperiode. 

Utgår  

7. Eiendomsskatt - 10 års fritak på 
renovering. 

Estimat lages til senere i prosessen 

8. Bytte av kunstgress i Helgelandshallen. Ligger inne 

9. Ura skole - byggetrinn 3.  Tiltak lages 

Tiltak fra adm på investering, 
legesenter/helsestasjon, ligger ikke inne 
med driftskonsekvens. Har det skjedd en 
feil når det ble lagt inn i arena? 

Ligger inne i 2018 

 
Møtet hevet kl 14.50 
 
 
Kristin Vangen 
ref. 
 
 
 
Kopi til:  
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Børge Toft 
Connie H. Pettersen 
Frank Pedersen 
Hans Jan Aarsund 
Stig-Gøran Olsen 
Trine Håjen Gretesdotter 
Svein-Harald Carlsen 
Tove K. Hansen 
Anne Berit Løkås 
Odd Arnold Skogsholm 
Anne Sofie Mentzen 


